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Abstract (en)
The printing cylinder (2) has at least one groove and, with the form cylinder (1), forms the printing gap. A radially adjustable wiper (6) is installed
near the printing gap. The printing cylinder in each groove has sheet grippers (5). The adjustable wiper has a control mechanism (7-9) so that the
wiper is pressed against the inside of the screen printing stencil (3) during the printing process. The control mechanism has a pivot mounted lever
(7) on one end of which the wiper is mounted and which is guided by a radial cam (8). The wiper is mechanically re-tensioned towards the stencil
preferably by an adjusting cylinder (9).

Abstract (de)
Die Rotations-Siebdruckmaschine hat einen Formzylinder (1), der eine Siebdruckschablone (3) trägt, und einen Druckzylinder (2), der wenigstens
eine Zylindergrube (4) aufweist, in welcher Bogengreifer (5) installiert sind. In ihrer Schliessstellung überragen die Bogengreifer (5) nicht die
druckende Oberfläche des Druckzylinders (2). Im Innern des Formzylinders (1) ist eine verstellbare Rakel (6) angeordnet, die durch einen
Stellmechanismus (7, 8, 9) derart steuerbar ist, dass die Rakel (6) während eines Druckvorgangs gegen die Innenseite der Siebdruckschablone (3)
gedrückt wird, jedoch von dieser Siebdruckschablone abgehoben wird, wenn der offene Bereich einer Zylindergrube (4) des Druckzylinders (2) den
Formzylinder (1) passiert. <IMAGE>
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